
Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 15/2010  w dniu 27 października 2010 r. 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  14.00  zakończono o godz. 17.00 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski    
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak      
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

obecny 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Jerzy Springer     obecny 

5. Wojciech Ćwik 
 

obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz      
 

obecny 

7. Tomasz Kranc      
 

obecny 

8. Michał Piechocki  
 

obecny 

9. Ryszard Sadłowski obecny 

 
 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
4. Robert Torz – dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu 

5. Mariola Mikołajczak – Wielkopolski Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Poznaniu Delegatura w Pile 

6. Leszek Wesołowski - Wielkopolski Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Poznaniu Delegatura w Pile 

 



7. Małgorzata Klessa – Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Leśnictwa Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 

- 2  
 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Tematyka posiedzenia: 

 
1. Zapoznanie z informacją Wielkopolskiego Inspektora Ochrony 

Środowiska o stanie środowiska naturalnego w Powiecie 
Wągrowieckim. 

2. Założenia do budżetu Powiatowego Zarządu Dróg na 2011 rok. 
 

_________________________________________________________________ 
  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 

  
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 



 
_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący komisji J. Sulikowski powitał zaproszonych gości oraz radnych.  
Pani Mariola Mikołajczak przedstawiciel WWIOŚ w Poznaniu Delegatura w Pile 
przedstawiła informację o stanie środowiska i działalności kontrolnej 
Wielkopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Powiecie 
Wągrowieckim w 2009 r. 

Pani M. Mikołajczak poruszyła w swoim wystąpieniu kwestie monitoringu jakości 
powietrza, monitoringu jakości wód, monitoringu fal elektromagnetycznych oraz 
monitoringu gospodarki odpadami. Jakość powietrza jest zadowalająca ale w 
sezonie grzewczym normy są przekraczane w niektórych punktach pomiarowych. 
Jakość wód głównych rzek przepływających przez powiat wągrowiecki jest bardzo 
słaba czy też zła (rzeka Mała Wełna) na pozostałych rzekach jakość wód jest 
umiarkowana - nie jest zła ale też nie jest to jakość wód dobra. Przepisy unijne 
zmuszają do uzyskania stanu dobrego. 

W przypadku monitoringu pola elektromagnetycznego to stan jest dobry, nie 
stwierdzono przekroczeń norm.  

Monitoring gospodarki odpadami i kontrole przestrzegania wymagań ochrony 
środowiska omówił drugi zaproszony gość pan Leszek Wesołowski. Nie stwierdza 
się zasadniczych uchybień mimo to  pan L. Wesołowski zaapelował aby w razie 
stwierdzenia jakichkolwiek uchybień zgłaszać do WWIOŚ celem wyjaśnienia. 

Pełny teks sprawozdania WWIOŚ w Poznaniu zostanie przedstawiony radnym na 
następnej sesji RPW a całe sprawozdanie zostanie opublikowane na stronie 
internetowej starostwa. 

W toku dyskusji radni poruszyli kwestie ewentualnego hałasu pochodzącego od 
pracujących wiatraków w okolicach Margonina oraz jakości sprzedawanego węgla 
na terytorium Polski. 

Pan J. Sulikowski przewodniczący komisji bardzo serdecznie podziękował 
gościom za przedstawienie raportu i ogłosił 10. minutową przerwę. 

Po przerwie pan dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg przedstawił projekt budżetu 
PZD na 2011 rok. 

Projekt (załącznik nr 1 i 2) zakłada dochody i wydatki na podobnym poziomie jak w 
roku 2010. Radnych interesowała przede wszystkim kwestia planowanych 
wydatków na roboty drogowe. Sytuacja finansowa starostwa w przyszłym roku nie 
pozwoli na duże remonty czy inwestycje.  W ramach projektu budżetu radny               
J. Piasecki wyraził wątpliwość zasadności remontowania mostu na ul. Straszewskiej 
w sytuacji braku pieniędzy. Przypomniał radnym, że komisja wystosował wniosek 
do Zarządu Powiatu, w którym radni wyrazili bezcelowość remontu tego mostu, w 
sytuacji braku jakiegokolwiek znaczenia strategicznego dla układu 
komunikacyjnego m. Wągrowca. 
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Po zakończeniu sprawozdania dyrektora PZD radni zwrócili się z pytaniami i 

wnioskami do  dyrektora PZD oraz Starostów. Pan radni W. Ćwik kolejny raz zwrócił 
się z prośbą o utwardzenie drogi Laskownica-Grylewo. Przypomniał, że mieszkańcy 
Czekanowa zwracali się z prośbą pobudowania chodnika a także zwrócił uwagę na 
brak jakiejkolwiek infrastruktury (parking, chodnik) w okolicach ul. Nad Nielbą przy 
wejściu do NZOZ w Wągrowcu. 

Z kolei radny R. Sadłowski przypomniał o dziurach na trasie Popowo – Budziejewo 
– Ruda – Roszkowo. Kolejny raz przypomniał o tragicznym stanie nawierzchni przy 
przystanku autobusowym w miejscowości Wiela. Zwrócił również uwagę na dużą 
dziurę w jezdni w miejscowości Podlesie Wysokie. 

Pan J. Sulikowski kolejny raz przypomniał o uskoku podłużnym na trasie Skoki – 
Antoniewo oraz o rozważeniu likwidacji przystanku w Antoniewie skoro nie ma 
pieniędzy na jego remont. Pan J. Sulikowski zwrócił uwagę dyrektorowi PZD o 
potrzebie przeprowadzenia remontu barierek na mostach (malowanie). 

Radny J. Piasecki poprosił dyrektora PZD o zainteresowanie się  studzienkami na 
ul. Średniej, które zapadają się. Dyrektor wyjaśnił, że w ramach gwarancji 
wykonawca poprawi stan tych studzienek. 

Po wyczerpaniu wszystkich pytań przewodniczący komisji zamknął obrady. 
Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 17.00 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 



 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
5.4   Wnioski 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 

 



_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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Do protokołu dołączono: 

1. Uzasadnienie do projektu planu finansowego PZD na 2011 rok - dochody 
(załącznik nr 1). 

2. Uzasadnienie wydatków do projektu planu finansowego PZD na 2011 rok. 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 ___________________________                        _______________________ 

 



Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji 
Jerzy Piasecki Józef Sulikowski 
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Józef Sulikowski 

 


